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REFERAT AF BESTYRELSESMØDE AFHOLDT D. 18. DECEMBER 2013 

 

 
Sted: Frydenslund nr. 4  

 

Deltagere: Mikael (nr. 4), Kasper (nr. 9), Lene (nr. 10), Stefan (nr. 18) og Thomas (nr. 14). 

 

1. Økonomi 

Der står pt. kr. 30.000 + på kontoen. 

 

Det foreslås at hæve kontingentet med kr. 500,- til næste generalforsamling - jævnfør sidste 

møde i bestyrelsen. 

 

2. Forberedelse til generalforsamling 

Vi holder generalforsamling d. 18. februar kl. 19. 

 

Vi har fået tilbud fra politiet om at de kan sende 2 politiassistenter ud og snakke sikkerhed, 

nabohjælp etc. inden mødet. 

 

3. overtagelse af området 

Vi har ikke endeligt overtaget området fra kommunen endnu. Vi afventer 

kvalitetssikringsmateriale og dokumentation for vejens konstruktion og opbygning (placering 

af kabler, kloak mv.). 

 

Kommunen har i øvrigt sendt et brev, hvori de skriver, at de ikke har kendskab til forurening 

af området. 

 

4. Lukning af vej 

Bestyrelsen har tidligere på året opfordret til, at der bliver nedsat en arbejdsgruppe blandt 

beboerne på Frydenslund, men ingen har meldt sig endnu. Vi har derfor mødtes i bestyrelsen i 

december for at snakke nærmere om, hvordan vi ”angriber” kommunen fremadrettet. 

 

5. Frydenslund.dk 

Kasper undersøger hvilke muligheder der er for at flytte hjemmesiden. Et tiltag som er 

nødvendig for at den kan fungere optimalt fremadrettet. 

 

 

18.12.2013 

Bestyrelsen, Grundejerforeningen Frydenslund 


